

第二章 各學系（所）規定

一、學系（所）規定應繳資料

各學系（所）規定應繳審查資料，不作為報名時之資格條件，資料不全者扣減其相關項目成績，不另通知補件，請考生務必於繳件期限內審慎檢視繳交之資料；若逾期未繳交者該科分數以缺考登記，成績概以零分計算，亦不接受補繳、親送方式繳件及退還報名及考試相關費用。如因上述原因致權益受損者，概由考生自行負責。考生繳交之審查資料，應遵守誠信原則，並配合學系（所）規定簽署著作權切結書，如有抄襲、由他人代作、侵害他人著作權或涉及其他不法之情事等，經查屬實時，將依本校校規及相關法律作成處分，考生不得異議。

二、學系（所）應繳資料繳件日期

學士班：113 年 11 月 12 日（二）前

碩博士班：113 年 11 月 13 日（三）前

三、學系（所）規定應繳資料繳交方式

1. 採「郵寄」方式之學系：

(1) 傳統音樂學系、美術學系、劇場設計學系、新媒體藝術學系、音樂與影像跨域學士學位學程、傳統音樂學系碩士班、美術學系碩士班、戲劇學系碩士班、舞蹈學系碩士班、新媒體藝術學系碩士班、建築與文化資產研究所、藝術創意研究國際碩士學位學程、文學跨域創作研究所、戲劇學系博士班、文化資產與藝術創新博士班。

(2) 學系（所）專用信封封面，請至線上報名系統列印，黏貼於 B4 信封上。並將學系（所）規定應繳資料檢查確認後，平放入信封內封妥寄出（以郵局限時掛號郵戳或超商宅配線上查詢寄送時間為憑）。考生可於郵件寄送後 3-5 個工作天至網路線上報名系統查詢收件狀況。

(3) 郵寄地址：國立臺北藝術大學【報考學系（所）】收（112301 臺北市北投區學園路 1 號）。

2. 繳交之檔案須能在 PC（Windows 系統）或 MAC（macOS 系統）電腦上可讀取及播放，無法播放者不予計分。送出前請再次檢查確認審查資料可正常開啟及播放，如有缺件或檔案瑕疵無法讀取者，後果由考生自行負擔，本校不接受補件。

3. 考生繳交之資料及作品請自行保留原件，若由他人代作、抄襲或違反著作權法，將永久取消報考或錄取資格，入學後被發現者開除學籍，畢業後被發現者取消學位。

四、各學系（所）考試項目及成績計算占分比例

1. 各學系（所）均採資料審查，就應繳資料加以審查。

2. 資料審查成績占總成績 100%。

藝術創意研究國際碩士學位學程
(原文創產業國際藝術碩士學位學程)

修業年限	1 至 4 年	畢業授予學位	藝術管理學碩士	招生名額	1 名 (全英文授課)
審查項目	<p>1、Documents Required: :</p> <ul style="list-style-type: none"> (1) One copy of the highest academic degree received, or a certificate of current enrollment. The diploma should be in Chinese or English, and verified by the R.O.C. (Taiwan) Embassy/Consulate/Representative Office in the country the document is issued. If the verification process cannot be completed prior to the application due date, the applicant can first submit the documents without verification. (2) One updated official copy of the transcript for your highest academic degree, in Chinese or English, and verified by the R.O.C. (Taiwan) Embassy/Consulate/Representative Office in the country the document is issued. (3) One copy of research proposal (1,500 words max.), including a cover page, abstract, research goals, literature review, research methods and bibliography. On the cover page, please include a title, the applicant's name, nationality, and the highest academic degree received. (4) CV: should include educational background and working experience (references preferred). (5) Please write a Statement of Purpose (SOP) (1,000 words max.), informing the admission committee of who you are, your reason of application, a strong case for your candidacy, and your future career or academic plans. (6) One copy of certification of English proficiency requirement at the graduate level: the certificate (valid within three years) must be above TOEFL-iBT 79, IELTS 6.5, TOEIC 800. If the applicant is from a country where English is the official language, they don't need to provide an English test score. If the English proficiency test result is not obtained at the time of application, it can be submitted during admission confirmation. (7) One or two letters of recommendation. (optional) <p>2、An online interview may be arranged if necessary.</p>				
注意事項	<p>1、All supporting documents must be original, valid and in English. The portfolio must be integrated into a single PDF file of A4 size for uploading. Please make sure all the files have been successfully saved and are readable by computer programs before uploading. Consequences for missing files or file defects shall solely be the candidate's responsibility; the University will not accept any late submission of documents.</p> <p>2、Please keep all the original files. The artworks submitted must be original. Any applicant found to commit plagiarism or violation of copyright shall not be admitted to the program.</p> <p>3、For further details of the program, please visit our website at https://sac.tnua.edu.tw</p>				
學系(所)特色	<p>The International MA Program in Studies of Arts and Creative Industries (SAC) of TNUA is the first MA program in Taiwan specializes in art and cultural sector while entirely conducted in English. With TNUA's rich resources in teaching and performance, this interdisciplinary program dives into contemporary visual arts and performing arts. Our courses are divided into three main fields: Arts and Humanities, Arts and Contemporary Issues, and Art Management. The program has two majors: "Cultural and Creative Industries" and "Interdisciplinary Arts." Using a variety of critical tools, we provide courses cater to fundamental applied research to connect the arts in Taiwan to the world. SAC is also a part of the Shared Campus Program, an international collaborative Program launched by 6 art institutions from different regions such as Hong Kong, Singapore, Tokyo, Zurich, and Taipei. This Program engages in the latest issues in Contemporary Arts, including Critical Ecologies, Global indigeneity, Cultural Preservation, and Social Engagement. Ranging from art curation to art management, our students will be exposed to a multitude of learning opportunities covering theoretical and practical knowledge.</p>				
聯絡資訊	洽詢電話：02-28961000 分機 3140 網址： https://sac.tnua.edu.tw				